
Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til: Fødevareministeren

Dato: 14. december 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Spørgsmål 111
Ministeren bedes redegøre for, hvorvidt det stadig er intensionen, som nævnt
i ”Evaluering af Handlingsplan for Campylobacter i slagtekyllinger 2008-2012”,
at der skal fastsættes klare mål for indsatsen mod Campylobacter-positive
danske kyllinger, og at dette mål særligt skal have til hensigt at fokusere på
partier med høje koncentrationer af Campylobacter, som udgør det største
sundhedsmæssige risiko?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Liselott
Blixt (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Liselott.Blixt@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand

1/1

Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri 2012-13
FLF Alm.del  Spørgsmål 111
Offentligt


